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Riekkinen Taina

Lähettäjä: Ulla Jämä <ulla@hansdotter.fi>
Lähetetty: 25. syyskuutata 2020 8:00
Vastaanottaja: Riekkinen Taina
Aihe: Skanssin energiansäästöviikon budjetti

Huomenta, 
Basecampissa on käyty keskustelua budjetista, mutta varmistelisin sinulta voimmeko edetä näin: 
 

 

 Lyyti-kyselyn tekstit Valonia lupasi tehdä (eivät mahtuneet mukaan) 
 jalanjälkitoteutukseksi on valikoitumassa Lightpressin foam-toteutus (Granon toteutukset olivat 

kalliimpia) 
 punaisella oleva summa on hyvä arvio, mutta tarkennan vielä painon kanssa sen 

Summa summarum: painolaskun voisi laittaa suoraan Skanssiin ja meidän suunnittelulaskun teille, jolloin 
homma menisi ihmeen kaupalla hirmuisen helposti. Onko ok näin? 
 
Rakkaudellisin terveisin,  
Ulla 
 

Tietosuojasyistä Microsoft Office esti tämän kuvan automaattisen lataamisen Internetistä.
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